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Seminar for bankers in Shanghai, July 23-25 July, 2012
Private Banking / Wealth Management

私人银行/财富管理
ORGANISATION SHEET

	Objective

目标

	
	· Introducing to the Private Banking industry. The programme will cover following key issues of this very important segment of activity: Market overview, challenges, clients, products and pricing, distribution channels, players quality standards. The course will be followed by a special chapter on Wealth Management in China.
· 介绍私人银行业。整个培训项目将会涉及以下关键问题：市场纵览、挑战、客户、产品和定价、销售渠道、从业者的能力标准。整个培训将会最后涉及到如何在中国进行财富管理。


	Methodology


	
	· course and workshops 
· 授课及讨论


	Target group


	
	Executives who will be involved in the emerging Private Banking business in P.R.C.
中国方兴未艾的私人银行业管理层人士


	Language
	
	English 英语


	Number of Participants
	
	Maximum 30 participants
最多30名


	Trainer
	
	Mr Roger HARTMANN, 

ATTF trainer, 

Chief Executive Officer, VP Bank, Vaduz/Liechtenstein
Roger HARTMANN先生，卢森堡金融技术转让中心培训师，VP银行首席执行官，瓦杜兹/列支敦士登


	Date
	
	3 days  3天
July 23-25, 2012  2012年7月23日-25日


Seminar for bankers in Shanghai, July 23-25 July, 2012
Private Banking

CONTENT
内容

Day 1:
· Market Overview, Industry challenges and clients followed by a workshop in small teams, followed by short presentations by the teams.
· 市场纵览、行业挑战和客户，先进行小组讨论，然后进行小组演示。

Day  2: 

· Products & Pricing, Distribution Channels and players, followed by a workshop in small teams, followed by short presentations by the teams.
· 产品和定价、销售渠道和从业者，先进行小组讨论，然后进行小组演示。

Day 3: 

· Operational excellence, organisational structures, regulatory and tax issues and an introduction to Private Banking for domestic Chinese clients, followed by a workshop in small teams, followed by short presentations by the teams.
· 实际操作、组织架构、监管和税务问题和中国本土客户私人银行业务介绍，先进行小组讨论，然后进行小组演示。
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